

Title (en)
Refrigeration apparatus, especially refrigerator or freezer.

Title (de)
Kühlgerät, insbesondere Kühl- oder Gefrierschrank.

Title (fr)
Appareil frigorifique, notamment réfrigérateur ou congélateur.

Publication
EP 0534107 A1 19930331 (DE)

Application
EP 92113435 A 19920806

Priority
DE 9111935 U 19910924

Abstract (en)
In a refrigeration apparatus (10) with a housing (11) which has a door opening and the inner container (13) of which is provided with horizontally running rib-like support strips (17), which lie opposite one another in pairs, for support shelves, such as support gratings, support plates, baskets, drawers and the like, which receive the articles to be refrigerated and at the ends of which facing the door opening there are located holders (30) for fastening horizontal evaporator sections (15), the rib-like support strips (17) are in each case provided on the front side with a formed-on receptacle (18), to which in each case a holder (30) can be positively and/or non-positively fixed. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Kühlgerät (10) mit einem eine Türöffnung aufweisenden Gehäuse (11), dessen Innenbehälter (13) mit horizontal verlaufenden, einander paarweise gegenüberliegenden, rippenartigen Tragleisten (17) für das Kühlgut aufnehmende Tragböden., wie Traggitter, Tragplatten, Körbe, Schubladen und dgl. versehen ist, an deren der Türöffnung zugekehrten Enden Halter (30) zum Befestigen von horizontalen Verdampferabschnitten (15) sitzen, sind die rippenartigen Tragleisten (17) stirnseitig mit je einer angeformten Aufnahme (18) versehen, an welche jeweils ein Halter (30) form- und/oder kraftschlüssig fixierbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
F25D 25/02

IPC 8 full level
F25D 25/02 (2006.01); **F25D 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
F25D 25/028 (2013.01); **F25D 23/067** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] DE 2638364 A1 19770324 - ELECTROLUX AB
• [Y] DE 3305764 A1 19840823 - SCHMOELE METALL R & G [DE]
• [AD] DE 3802140 A1 19890803 - LICENTIA GMBH [DE]

Cited by
EP1431687A1; CN103069233A; US6997011B2; EP1624265A1; CN101915493A; CN101915492A; US9927164B2; EP1655564A1; WO2007129170A3; WO2005059456A1; WO0221058A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE ES FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0534107 A1 19930331; EP 0534107 B1 19970528; AT E153752 T1 19970615; DE 59208540 D1 19970703; DE 9111935 U1 19911128; ES 2104777 T3 19971016; TR 26868 A 19940822

DOCDB simple family (application)
EP 92113435 A 19920806; AT 92113435 T 19920806; DE 59208540 T 19920806; DE 9111935 U 19910924; ES 92113435 T 19920806; TR 87592 A 19920911